
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce konaného dne 

 8. 10. 2014 v kanceláři Obecního úřadu od 18. hodin 

 

Přítomni: 6 členů zastupitelstva 

                  1 omluven 

Zapisovatelka: Krupičková Květoslava 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Změna rozpočtu 

3) Změna územního plánu 

4) Různé 

5) Diskuse a závěr 

 

1) Zahájení 

 Pan starosta Josef Havránek přivítal přítomné, přečetl program jednání, navrhl 

zapisovatelku Květoslavu Krupičkovou a ověřovateli pana Ottu Malého a Jiřího 

Kubelu a vyzval zastupitele k hlasování o schválení. 

Výsledek hlasování: Pro – 6 čl.zast.    Proti – 0 čl.zast.   Zdržel se – 0 čl.zast. 

2) Změna rozpočtu 

Obec je povinna tvořit rezervu na řešení krizových situací. Jde o rozpočtovou 

rezervu, která spočívá ve vyčlenění prostředků v rozpočtu obce na účel 

financování následků krizových situací.  

Usnesení č. 16/2014 – Zastupitelstvo obce schválilo vytvořit rezervu na řešení  

krizových situací v částce 10.000,-Kč. Tato rezerva bude dána do rozpočtového 

opatření č. 3. 

Výsledek hlasování: Pro – 6 čl.zast.    Proti – 0 čl.zast.    Zdržel se – 0 čl.zast.  

 

 



3)Změna územního plánu -  informace 

Změna územního plánu byla vyvěšena na úřední desce – občané se k tomuto 

územnímu plánu mohli vyjádřit. 

 

4)Různé 

 Při místním šetření s firmou Reakom ohledně opravy komunikace k firmě 

Sauny Dyntar bylo zjištěno, že navrhovaná technologie pro opravu této 

komunikace je nevyhovující. Podklad pod stávajícím povrchem je nedostatečný 

a firma by nemohla ručit za kvalitu opravy.  Navrhované řešení, které by 

zajistilo pevnost a životnost komunikace, bylo provést po celé ploše vrstvu 

balené a výšce cca 5 – 6 cm. Tuto technologii však firma Reakom neprovádí.  

Byly tedy osloveny jiné firmy s následujícími nabídkami: Atrium – stavby s.r.o. 

371424,- bez DPH, Colas cz, a.s. 386215,50 bez DPH a  Sivoka – M. Hnízdo 

354324,- bez DPH.  

Usnesení č.17/2014- Zastupitelstvo obce schválilo firmu Sivoka M. Hnízdo na 

opravu komunikace k firmě Sauny Dyntar 

Výsledek hlasování: Pro – 6 čl.zast.    Proti – 0 čl.zast.    Zdržel se – 0 čl.zast.  

 

 

5)Diskuse a závěr 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil a pan starosta poděkoval přítomným za účast a 

zasedání ukončil v 19.30 hodin. 

 

Zapsala:  Krupičková Květoslava                     …………………………………….. 

Starosta: Havránek Josef                                  ………………………………………. 

Ověřil:      Malý Otto                                           ……………………………………… 

                  Kubela  Jiří                                         ……………………………………….. 

     

 Ve Vitiněvsi dne 17. 10. 2014       

  


